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2024 – Hva vil  

det bringe for 

Lillehammer IF? 
 

 Vi er kommet til året 2024 og 

hva vil det binge for Lillehammer IF? 
Dette er foreningens 105. år og vi kan vel 
trygt si at det er en forening som det 
gror godt i. Men som i alle klubber og 
foreninger er det muligheter til både å 
få med flere og få sterke resultater. Vi 
er svært spente på hva våre aktive vil 
utrette på banen. Vil de få fin framgang 
eller blir det status quo. Det vil vi 
kanskje kunne se i og etter innendørs-
konkurransene. 
 

 Som vi vil se av bildet av 

kiosken og trappa opp til selve 
klubbhuset er det mye bra på gang der 
og den trappa som etter hvert ble farlig 
å gå i blir nå virekleig fin. Da har 
foreningen i løpet av få år virkelig fått 
orden på klubbhuset igjen og det vil stå 
fram som virkelig flott.  
 

 Men vi har sagt det tidligere at 

selv om banen får er meget rask og man 
setter perser over en lav sko er det 
dessverre noe sokm ikke er bra. Det er 
gjerdet rundt banen og tribunen. De står 
ikke fram i like fin standard som banen 
og klubbhuset. Her har kommunen en 
jobb og gjøre. Når vi ser hvordan gjerdet  
rundt fotballbanene er det trist å se at 
store deler av gjerdet rundt friidretts-
banen råtner på rot. OG tribunene blurde 
vært malt, slik at de fremsto mye 
penere. Dette må være noe av det vi 
ønsker oss i løpet av dette året, slik at 
det er hyggeligere for de aktive og 
ledere som kommer hit vil virkelig like 
seg og komme igjen. 
 

 Rett før jul fikk Lillehammer IF 

vite hvor mye de fikk i momskompensa-
sjon og det var et meget flott beløp. Det 
er så avgjort det meste vi har fått noen  

Arild Kjæreng 
Redaktør 
LIF-avisa 
 
 

 
gang. Det vil virkelig bety noe for 
foreningen. Beløpet på 134.812 kan vi 
gjøre mye med og redder foreningen fra 
å gå veldig mye i underskudd 2023-
sesongen. 
 

 Vi kan også glede oss over at 

Veidekke fortsetter som sponsor for 
storstevnet vårt. Det er svært viktig med 
tanke på hva stevnet kan gi oss av både 
heder og ære og økonomisk utbytte. Vi er 
også spente på om vi kan få til at 
Heiskompaniet-stevnet virkelig kan bli 
en fin friidrettskonkurranse. I hvert fall 
ligger det til rette for det. Vi må jobbe 
hardt for å få med deltakere fra våre 
naboland og da vil dette virkelig bli en 
fin friidrettsfest. 
 

 I år starter vi opp igjen med en 

10.000 meter i september. Vi har 
foreløpig ikke noe navn på stevnet, men 
Stampamila kunne jo være et alternativ 
eller kanskje Sport1-mila siden de er 
med og støtter milløpet 
 

 Ellers kom vi til å kjøre våre 

fire tirsdagsstevnene samt Hamar 
Media-stevnet. Først ute er GKrør-
stevnet, deretter CC Strandtorget-
stevnet, Sparebank1-stevnet og GD-
stevnet. Der vil vi alltid ha øvelser for de 
aller minste og opp over til med senior. 
Det er viktig for rekrutteringen til 
foreningen vår. Navnene på stevnene 
kan bli endret, men vi bruker navnene 
fra i fjor så langt. Styret har en stor jobb 
å gjøre med sponsorer til de forskjellige 
stevnene, så hvis det er noen som kan 
hjelpe til er man virkelig takknemlig for 
det. 
 

Godt nytt år til alle LIF-ere! 

 

http://www.lillehammerif.no/


 

 

Grasrotandelen 

Da er vi ferdig med 2. tertial 
og er kommet opp i 
16.855,03 pr. utgangen av 
august.                                              
Pr. 31. desember er vi 
kommet opp i kr. 28.105,00 
og det er altså 54 som gir oss 
sin andel. Pr. 10. september 
mottok LIF kroner 8.173,85 
fra Norsk Tipping, og det 
betyr da at vi har mottatt 
16.855,03 fra Norsk Tipping 
så langt i år. Siste tertial ble 
da på 11.249,97. 

Dessverre er det blitt mange 

færre som gir sin andel til LIF. 

Vi var oppe i 66, men nå er vi 

nede i 54    givere og det vil 

selvsagt merkes på 

overføringene til LIF. Kanskje 

vi burde sette i gang en 

kampanje blant våre 

medlemmer og håpe å få med 

noen flere som vil gi andelen sin 

til LIF. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Egil Kjærengs premie 

har gått siden 1980 
 

 Egil KJærengs premie har gått siden 1980     
 ett år etter at han døde. Egil var leder i        
 Lillehammer IF i 15 år og det er bare   
 Harald Moen som har flere år i lederstolen  
 enn Egil. Egil kom fra Skarp i Tromsø og  
 ble politimann på Lillehammer.  

 
 Han ble leder i LIF første gang i 1949 og  
 ledervervet hadde han i fire år og så tok  
 Øyvind Myhrdal over ett år og så ble han  
 leder igjen i 1955 og hadde ledervervet   
 fram til 1965, da Leif Onshus tok over. Egil     
 var også leder i 1971. Egil fikk Norges Fri- 
 idrettsforbunds høyeste utmerkelse som er  

 Fortjenestemedaljen. Premien til Egil går til den utøveren i Lillehammer IF 
som har det beste resultatet uansett kvinne eller mann. Hvis en junior skulle 
vinne premien må hun eller han ha det resultatet som ga høyest score. I 
2023 var det Petter Johansens 5000 på 13,59,71 som ga 921 poeng. Her er 
de som har vunnet premien:  
1980 Hans Bjørner Doseth   2014 Michael Rosenberg  

1981 Lars Johan Felde   2015 Ania Zielinkiewicz 

1982 Lars Johan Felde   2016 Michael Rosenberg 

1983 Hans Bjørner Doseth   2017 Michael Rosenberg 

1984 Torgeir Fjerdrumsmoen   2018 Karen Høystad 

1985 Torgeir Fjerdrumsmoen   2019 Petter Johansen 

1986 Håkon Haugen   2020 Petter Johansen     

1987 Anne Jorunn Rakstad   2021           Elmer Mølleri Skalle  

1988 Gro Hege Cleveland   2022           Petter Johansen                                     

1989 Trine Rugsveen   2023         Petter Johansen 

1990 Gro Hege Cleveland 

1991 Trine Rugsveen 

1992 Brynhild Synstnes 

1993 Joachim P. Johnsen 

1994 Anne Mette Undlien 

1995 Ingrid Lund 

1996 Brynhild Synstnes 

1997 Joachim P. Johnsen 

1998 Hege Brekken Riise 

1999 Morten Sand 

2000 Asborg Aanstad 

2001 Morten Sand 

2002 Mari Bjone 

2003 Morten Sand¨ 

2004 Rune Haug 

2005 Morten Sand 

2006 Morten Sand 

2007 Morten Sand 

2008 Tormod H. Larsen                                 

2009 Tormod H. larsen 

2010 Gishe Abdi Wako 

2011 Thea Krokan Murud 

2012 Tormod H. Larsen 
2013 Sondre M. Nystrøm 

 

 

 

Morten Sand har 

vunnet Kjærengs 

premie 6 ganger 
 
Det å vinne Egil Kjærengs premie betyr at 
du har det beste resultatet i foreningen 
dette året. Morten Sand er den som har 
vunnet premien flest ganger med sine 6 
premier. Petter Johansen følger på 
annenplass med 4 premier og så har 
Michael Rosenberg, Tormod Hjortnæs 
Larsen begge tre premier, mens Brynhild 
Synstnes , Gro Hege Cleveland og Trine 
Rugsveen  er best blant damene med to 
premier hver seg. 
 
 Lars Johan Felde, Hans Bjørner Doseth 

og Torgeir Fjerdrumsmoen har alle to 
premier hver seg. 

 

Petter Johansen har vunnet 

Egil Kjærengs premie 4 ganger 

https://www.norsk-tipping.no/grasrotandelen


Slik vil trappa og opplegget 

foran kiosken bli seende ut 
 

 

Det har vært dugnad for å ta ned opplegget foran kiosken og Veidekke har fått i oppdrag å lage ny 
trapp og nytt opplegg foran kiosken. Dette ser virkelig flott ut. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lerøysamling holdes  
I Stangehallen 3. feb. 
 
Innlandet Friidrettskrets inviterer alle 13. og 
14. åringer som har lyst til å drive med 
friidrett til Lerøysamling i Stangehallen 
lørdag 3. februar 2024. Samlingen starter kl. 
11.00 med felles oppvarming  og deretter blir 
det selvfølgelig trening før det hele avsluttes 
med Pizza kl. 15.00.  
 
Så hold av 3. februar og bli med på samling. 

Innlandet Friidrettskrets  
skal i år delta på Rjukan 
Etter et par år hvor Innlandet Friidrettskrets 
har deltatt sammen med vestlandskretsene 
er vi tilbake sammen med kretsene rundt 
Oslo. Kretslagene kommer fra Oslo, 
Akershus, Østfold, Vestfold, Telemark og 
Buskerud. 
 
Det betyr at Innlandets 13./14. åringer skal 
delta på Rjukan. Lerøylekene er etterfølger 
av blant annet Donald Ducklekene. LIF har 
flere 13. og 14 åringer som er aktuelle. 
 



 

Meld dere på nå - Før neste prisstigning! 
Holmenkollstafetten er Norges største idrettsarrangement. Med 60.000 deltagere samler vi bedrifter, 

idrettslag og organisasjoner til en løpsfest i Oslos gater. I 2023 feiret Holmenkollstafetten 100 år og satte ny 

deltakerrekord, og nå inviterer vi til ny stafett i 2024. Stafetten starter kl 13:00 neste år, som er én time 

tidligere enn før.  

Holmenkollstafetten passer for alle, og alle kan finne en etappe som er perfekt for seg. Mange bedrifter 

deltar årlig i stafetten for å legge til rette for fysisk aktivitet og for å styrke samholdet på arbeidsplassen. 

Dette er viktigere nå enn noen gang tidligere. Vi oppfordrer til å benytte dette unike arrangementet til å gjøre 

noe moro og givende med din jobb, og gjerne også ved å trene sammen frem mot stafetten.  

NB: For å bevare seeding fra tidligere år søker dere opp tidligere lagsnavn ved påmelding og melder på det 

samme laget.  

Priser 

Påmelding før 1. januar 2024: kr. 3.350,- 

Påmelding før 1. mars 2024: kr. 3.650,- 

Påmelding fra 1. mars 2024: kr. 4.150,- 

Husk at fra 1. januar stiger prisen. Det lønner seg å melde på ditt lag i dag.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



HUSK Januar-sprinten som avvikles 
11. januar i Håkons Hall kl. 18.00 
Det er klasser fra 10 år og oppover til og med senior! 

 
Husk at Januar-sprinten (som er 
etterfølgeren av Romjulssprinten) 
avvikles 11. januar 2024. Det blir avviklet 
2 x 60m, som er en øvelse som er 
godkjent for rekorder. I tillegg vil det bli 
arrangert en 150m som ikke er godkjent 
på grunn av at den har to svinger og det 
samme gjelder øvelsen 692m. Det er to 
runder på blådekket i Håkons Hall. 
 
I fjor var det Malin Furuhaug, LIF og 
Anders Kvesetberget, FIK Orion som fikk 
hvert sitt napp i vandrepokalene. 
 

-Det er klasser for 10 år og eldre, 
men kommer det noen enda yngre 
vil de selvsagt få være med.  
 

-MØT OPP OG FÅ ET      
AVBREKK I TRENINGEN 

 
Det er 34. gangen dette stevnet avvikles 
og det er andre gangen det avvikles som 
Januar-sprint. Det koster ingenting å 
være med og det er julegodt til alle 
deltakerne og i tillegg premie til beste 
dame og herre på 60m og det samme for 
beste jente og gutt (14 år eller yngre). 
 
Husk at i dette stevnet får du sett om du 
har hatt framgang fra i fjor! For de som 
vi har resultater på fra i fjor kan vi lett 
se om det er framgang eller ikke – eller 
status quo. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anders og Malin var best i innesesongåpningen i Håkons Hall i 23. 

 



Friidrettsforbundets serier – LIF er i 3. divisjon: 

Lillehammers herrer nummer 11, 
mens damelaget ble nummer 17 
 

Av Arild Kjæreng 

Da er NFIF’s serier for 2023 

over og Lillehammers herrer 

ble nummer 11 i 3.divisjon, 

mens damelaget ble nummer 

17 i samme serie. Dette var 

nok litt dårligere enn vi hadde 

håpet på, men vi klarte 

dessverre ikke å skaffe helt 

fullt serie i år heller. Med et 

resultat til på ca 500 poeng 

ville vi havnet rundt 6.-7. 

plass.  

Damelaget manglet de to 

lengste distansene og med 

1000 poeng til ville de vært 

blant de 10 beste lagene. Hvis 

LIF vil satse på serien i 2024 

har vi tro på at man skulle 

kunne bli blant de 4 beste 

lagene i divisjonen og dermed 

kunne rykke opp til 2. divisjon. 

Forbundets serier er viktig for 

de tvinger lagene til å ha med 

tekniske øvelser, slik at det 

ikke blir bare løp lagene 

satser på. 

Det er unge lag vi har og det 

borger for at vi skal kunne 

hevde oss bedre og bedre 

etter hvert. Nå er også 

opplegget blitt noe enklere. Vi 

har fått med flere øvelser 

som vi ikke hadde tidligere. 

Det betyr at det skulle være 

enklere å få resultater i 

tekniske øvelser. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Denne gjengen med unge LIF-ere bør kunne få bedre og bedre resultater 

etter hvert som de blir eldre og vil satse på friidrett. 

Heiskompaniet-sprinten er 
fortsatt ikke klar fra kretsen 

Det er fortsatt ikke klart om hva som skjer med Heiskompani-sprinten. 
Nå har styret bedt om møte med Moelven med tanke på et samarbeid om 
Heiskompaniet-sprinten og festival-stevnet som skal arrangere. Kretsen 
har prioritert Moelven-stevnet, men det er flere fra Moelven som er 
tvilsom  til sitt eget stevne. Dette skyldes at Moelven skal arrangere NM-
stafetter i midten av august, så kommer Festival-stevnet helgen etter og 
så skal de arrangere 10.000 meter helgen etter. Det betyr at Moelven 
okkuperer tre av helgene i august. 
 
Undertegnede synes ikke det er noen god løsning å dele Heis-
komanietsprinten, slik at lørdagens øvelser går et annet sted enn på 
Stampa. Dette er et enkelt stevne å avvikle og vi trenger slett ikke hjelp 
med dette arrangementet. Det er ikke mange funksjonærer vi trenger i 
forhold til stevner med tekniske øvelser i tillegg. 
 
Arild Kjæreng 



Lillehammer Idrettsforening fikk 134.812 
kroner i momskompensasjon for 2022 

 

Av Arild Kjæreng 

Lillehammer IF fikk hele 134.812 

kroner i momskompensasjon for 

2022. Det er det høyeste beløp 

LIF noen gang har fått. Det 

skyldes selvsagt at Lillehammer 

IF hadde store utgifter på 

restaureringen av speaker- og 

tidtakerboden. Dette er over 

80.000 kroner mer enn vi fikk i 

fjor. Dette er selvsagt et 

betydelig beløp for LIF og er til 

stor hjelp i foreningens drift.  

 

Vi får håpe at kassa til LIF ikke 

er som den over. Da blir det fort 

tomt. 

Totalt fikk Idrettslagene 

684.770,622. Dette er en god 

økning siden i fjor. Totalt ble 

det hele 885.750.791 kroner 

på hele idretts-Norge og det 

er virkelig positivt. Friidretts-

kretsen i Innlandet fikk også 

en bra sum – 276.446 kroner, 

mens samarbeidsklubbene 

våre Orion 56.561, Løten 

friidrett 6.951 og Moelven 

403.550. Her var det Moelven 

IL og ikke bare friidrette. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Lillehammer var det som 

vanlig storklubbene som LFK, 

LIK, LSK og Håndballklubben 

som fikk mest. Dette skyldes 

nok at de har ansatte 

personer i administrasjonen. 

Det er virkelig flott av 

regjeringen at de satser mer 

og mer på frivillig arbeid. Det 

betyr mye for Idrettslagene 

og det er å håpe at dette 

fortsetter å øke i årene som 

kommer. Kanskje vi på den 

måten kan få ansatte også i 

Lillehammer IF og at ikke alt 

må foregå på frivillighet. I 

dagens samfunn er dette ikke 

lett. Selvsagt er det mange 

som er med og bidrar til 

lagene, men det er stor  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

forskjell på tiden nå og før. 

Før dro vi på stevner og 

overnattet med opp til 30 

aktive. Nå reiser som regel 

foreldrene og den aktive hjem 

igjen så fort de er ferdig med 

øvelsene. Derfor er det 

vanskeligere å lage gode 

klubbmiljøer. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Klubbhuset kostet mye å få satt opp og det kostet også veldig mye 

for å renovere huset. Her er det moms vi får kompensasjon for.   

 



Til tross for at vi har mistet 10 personer 
som ga oss Grasrotpenger ble 2023 bra 
2023-resultatet ble det tredje beste resultatet vi har fått fra Norsk Tipping 

Av Arild Kjæreng 

Til tross for at vi har over 10 

personer færre til å gi oss 

sine Grasrotpenger (54 

/personer) havnet vi på et 

resultat som er det tredje 

beste i historien for LIF. Det 

er jo selvsagt gledelig 

resultat, men det hadde 

selvsagt vært bedre om vi 

hadde hatt 65-66 personer 

som ga sin grasrotpenger til 

Lillehammer IF. Total ble det 

altså 28.105,00 kroner i 2023. 

Dette er veldig lettjente 

penger i og med at vi ikke 

gjøre noe for å hente dem inn. 

De kommer av seg selv og er 

selvsagt veldig positive å få. 

Dette bety at vi i tiden fra 

dette startet i 2009 har fått kr. 

229.067,34 til foreningen. Det 

er verdifulle penger vi har 

opptjent siden 2009. 

Slik har vi fått pengene: 

2009:  3.975,50         

2010:  7.932,75            

2011:  8.465,80         

2012:  8.721,35         

2013:  8.424,60        

2014:  9.150,00          

2015:  10.288,85      

2016:  12.396,07       

2017:  10.335,97        

2018:  16.843,01        

2019:  17.893,72      

2020:  26.505,39       

2021:  39.973,61        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2022:  29.826,07     

2023:  28.105,000 

Totalt har vi da altså fått 

228.548,84 fra det hele 

startet. Det er imponerende 

og veldig positivt. 

Med tanke på det nye året så 

er håpet at vi kan få med flere 

grasrotgivere og dermed 

komme oss over 30.000 

kroner. I 2021 fikk vi nesten 

40.000 kroner. Det er jo en 

god sponsor for Lillehammer 

Idrettsforening. 

Grasrotmidlene er kommet 

etter at man la ned 

automatpengene som noen av 

klubbene nøt godt av. Det var 

kulturminister Trond Giske 

som sørget for at nå nyter alle 

lag og foreninger denne 

pengestøtten fra Norsk 

Tipping. Vi får penger hvert 

tertial (hver 4. måned). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Støtt Lillehammer IF 
og gi foreningen din  
Grasrotstøtte i 2024 
 

 

https://www.norsk-tipping.no/grasrotandelen


Regnskap Veidekkelekene 2023 
Av Arild Kjæreng 

Her har vi et forslag til regnskap for Veidekkelekene i 2023. 
Resultatet ble overraskende meget bra med et overskudd på kr. 
181.271,75. Det betyr at Lillehammer IF får halvparten av be-
løpet, mens de tre andre samarbeidspartnerne deler den 
andrehalvparten av beløpet. Det blir altså vel 30.000 på hver 
av lagene FIK Orion, Løten Friidrett og Moelven IL.   

Slik se forslaget på 2023-regnskapet ut: 

INNTEKTER: 

Startkontingenter:   204.000.00       
Salg kiosk:      49.115,00    
Samarbeidspartnere:   140.000,00     

Brutto inntekter ink. Sponsorer 393.115,00       
Brutto inntekter eks sponsorer: 253.115,00    

UTGIFTER: 

Funksjonærhjelp       8.388,50   
Resultatservice     84.937,50     
Premier:      15.173,75      
Speakerhjelp:        5.000,00         
Varer til kiosk:     35.745,00   
Startnummer:           6.579,00            
Røde kors:                  15.000,00             
Leie av Stampesletta                 20.000,00            
Leie toaletter i Blåhallen:      6.000,00   
Reklamemerker:                   6.047,50       
Diverse rekvisita       5.176,00 
Startpatroner                    2.796,00  

Sum utgifter                            211.843,25 
  

INNTEKTER:               393.115,00                       
UTGIFTER:               211.843,25 

Resultat               181.271,75 

 

ÅRETS VEIDEKKELEKER  

GÅR 21.-23. JUNI 2024 
Årets Veidekkeleker skal avvikles 21.-23. juni 2024 og det blir 

de 45. Veidekkeleker og vi må sette i gang så tidlig som mulig 

med å sikre oss funksjonærer nok til dette stevnet. Det blir også 

meget viktig å finne fram til en hovedkomite som kan ta seg av 

avviklingen av stevnet. Innbydelsen ligger inne på nettet og på 

Isonen. Det blir også viktig for de fire lagene å se på øvelsene. 

Kan noen tas vekk eller er det andre øvelser vi bør ha med. 

Forslag til Budsjett for 2024 
Overførsel fra 2023   1.000,00  
Startkontingent 2024           255.000,00     
Salg kiosk              50.000,00  
Sponsorer            140,000,00 

Totale inntekter           446.000,00 

Resultatservice             75.000,00 
Premier              35.000,00 
Funksjonærtrøyer             10.000,00 
Startnummer    8.000,00    
Røde Kors              15.000,00  
Overnatting funksjonærer            10.000,00  
Lillehammer kommune            28.000,00 
Funksjonærhjelp             25.000,00  
Utstyr                 5.000,00  
Administrasjon             20.000,00  

Totale utgifter           231.000,00  
Overskudd 2024           215.000.00  

Forutsetninger for et slikt overskudd er at vi får tak 
i sponsorer for dette 140.000 kroner og at 
deltakelsen blir noe større enn i fjor. Det er mye 
som tyder på at det kan skje. 

Når det gjelder sponsorer blir det en stor oppgave 
for hovedkomiteen.   
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Norsk Friidrett ønsker alle 

god jul og godt nytt år i 2024 
Friidrettssesongen 2023 nærmer seg slutten og går om få dager over i OL-sesongen 2024. 
En sesong som forhåpentligvis kommer til å by på spennende opplevelser innenfor alle de 
områdene som etter hvert er en del av Norsk Friidrett. Her er vår julehilsen til deg. 

 



 

 



 
 

Lillehammer IF sine samarbeidspartnere 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Stevnesponsorer: 
 

            
 

                      
 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Utstyrssponsorer/bankforbindelse: 
<< 

               
 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Øvrige samarbeidspartnere: 

                  

     

    

           
 

        
 

      
 

 
 

 

  

 

 

https://www.swix.no/
http://kontorleverandoren.no/
https://www.fjellpulken.no/

